

إعلان Ooredoo ش.م.ق.ع

بشأن دعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي (عن بُعد)

التاريخ: 4 مارس 2026

السادة المساهمين الكرام،

تعلمن شركة Ooredoo ش.م.ق.ع أنه تقرر عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي يوم الأحد الموافق 8 مارس 2026، في تمام الساعة التاسعة والنصف مساءً (بتوقيت الدوحة)، وذلك عن بُعد عبر المنصة الإلكترونية (Zoom)، وذلك في إطار حرص الشركة على الالتزام بالأنظمة المعمول بها وإرشادات السلامة الوطنية. وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأحد الموافق 15 مارس 2026، في ذات التوقيت وبالآلية الإلكترونية المشار إليها أعلاه.

إجراءات المشاركة والتصويت إلكترونياً:

على السادة المساهمين الراغبين في حضور الاجتماع التسجيل مسبقاً، وذلك من خلال إرسال البيانات والمستندات المبينة أدناه إلى البريد الإلكتروني التالي:

salehd@ooredoo.com

كما يمكن الاستفسار عن إجراءات التسجيل عبر الاتصال على الرقم: **55567100** ويجب استكمال إجراءات التسجيل قبل موعد انعقاد الاجتماع بساعتين على الأقل، حتى يتسنى للشركة تزويد المساهم برابط المشاركة في الاجتماع الإلكتروني.

وسيتم في المرحلة الأولى إرسال رابط تطبيق (Zoom) عبر البريد الإلكتروني إلى المساهمين الذين أبدوا رغبتهم في حضور الاجتماع واستلمت الشركة بيانات التواصل الخاصة بهم. ويتعين على المساهم إتمام عملية التسجيل فور استلام الرابط. وبعد استكمال التسجيل بنجاح، سيتم إرسال رابط ثانٍ يمكن المساهم من الدخول إلى قاعة الاجتماع الإلكتروني عبر تطبيق (Zoom).

المستندات والبيانات المطلوبة:

- صورة عن الهوية القطرية أو جواز السفر.
- رقم المساهم (NIN).

3. رقم الجوال وعنوان البريد الإلكتروني.

4. نسخة من سند التوكيل والمستندات الداعمة لممثلي المساهمين (للأفراد أو الشركات)، إن وجد.

آلية طرح الأسئلة وإبداء الاعتراض:

يجوز للمساهمين أو وكلائهم خلال الاجتماع طرح الأسئلة من خلال خاصية "رفع اليد" المتاحة عبر المنصة الإلكترونية.

وفي حال اعتراض أي مساهم أو وكيل على أي من بنود جدول الأعمال، يتعين عليه استخدام خاصية "رفع اليد" لإثبات اعتراضه. وفي حال عدم إبداء أي اعتراض، يُعد ذلك موافقة ضمنية على بنود جدول الأعمال.

للاطلاع على جدول أعمال الاجتماع وكافة المستندات ذات الصلة، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة:

www.ooredoo.com

Ooredoo Q.P.S.C.

Announcement Regarding the Invitation to Shareholders to Attend the Annual Ordinary General Assembly Meeting (Remotely)

Date: 4 March 2026

Dear Shareholders,

Ooredoo Q.P.S.C. announces that the Annual Ordinary General Assembly Meeting will be held on **Sunday 8 March 2026, at 9:30 PM (Doha time)**, and will take place **remotely via the electronic platform (Zoom)**, in line with the Company's commitment to comply with applicable regulations and national safety guidelines.

If the required quorum is not achieved, a **second meeting will be held on Sunday 15 March 2026**, at the same time and through the same electronic mechanism mentioned above.

Procedures for Electronic Participation and Voting:

Shareholders wishing to attend the meeting are required to register in advance by sending the information and documents listed below to the following email address: salehd@ooredoo.com. For inquiries regarding the registration process, shareholders may also contact the following number: **55567100**.

Registration must be completed **at least two hours prior to the meeting**, to enable the Company to provide shareholders with the link to participate in the electronic meeting.

In the first stage, a **Zoom application link** will be sent via email to shareholders who have expressed their intention to attend the meeting and whose contact details have been received by the Company. Shareholders must complete the registration process upon receiving the link. After successful registration, a **second link** will be sent enabling the shareholder to access the virtual meeting room via the Zoom application.

Required Documents and Information:

1. A copy of the Qatari ID or passport.
2. Shareholder number (NIN).

3. Mobile number and email address.
4. A copy of the proxy and supporting documents for representatives of shareholders (individuals or companies), if applicable.

Procedure for Asking Questions and Raising Objections:

During the meeting, shareholders or their proxies may ask questions using the **“Raise Hand”** feature available on the electronic platform.

If any shareholder or proxy wishes to object to any item on the agenda, they must also use the **“Raise Hand”** feature to record their objection. If no objection is raised, this will be considered as implicit approval of the agenda items.

To review the meeting agenda and all related documents, please visit the Company’s website:

www.ooredoo.com.